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NORRMALMS HANDIKAPPRÅD 

Datum  Den 16 maj 2011  

 

Ledamöter    

Louise Lindström, rådets ordförande, Förbundet för Delaktighet, Handlingskraft, 

Rörelsefrihet  (DHR) - Stockholmsavdelningen 

 

För Handikappföreningarnas Samarbetsorgan i Stockholms stad (HSO): 
 

Teresa Melin, HSO/Astma & Allergiföreningen  

 

Anders Mothander, HSO/Föreningen för barn, unga och vuxna med 

utvecklingsstörning (FUB) 

 

Jonas Brännvall, HSO/Stockholms dövas förening (SDF) 

 

Cecilia af Ekenstam, Riksförbundet för mag- och tarmsjuka (RMT) 

 

Jan Delvert, HSO/Personskadeförbundet (RTP) 

 

Anmält förhinder 

Malin Tjernell Prioset, HSO/Föreningen för rörelsehindrade barn och ungdomar 

(RBU)  

 

I tjänsten närvarande 

Siw Lideståhl, avdelningschef,  

Ida Burlin, sekreterare 

 

Susanna Halldin, enhetschef socialpsykiatrin beställare  endast § 8 

Charlotta Johansson enhetschef socialpsykiatrin utförare  endast § 8 

 

 

Övriga deltagare 

Kenneth Nykvist, IFS    endast § 8 

Hedvig Svedlund, IFS     endast § 8 

Ersättare  

 

 

 

…………………………….. 

sekreterare 
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Protokollet justerat  

 

Datum ………………   Datum……………… 

 

…………………………  ………………………… 

Louise Lindström   Jan Delvert 

ordförande    justerare 

 

§ 1   

Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes och alla hälsades välkomna av ordförande Louise Lindström.  

 

§ 2   

Val av protokolljusterare 

Jan Delvert valdes att jämte ordförande justera protokollet.  

 

§ 3   

Mötets tillgänglighet 

Lokalen brister i tillgänglighet för rullstolsburna.  

 

§ 4   

Föregående protokoll 

Protokollet lades till handlingarna. 

 

§ 5   

Bevakningslistan 

Bevakningslistan var utsänd tillsammans med kallelsen. Senaste versionen är från 18 mars 

2011.  

 

Bevakningslistan bör uppdateras med följande: 

-Projekt pågår angående stöd till anhöriga under 65 år. Rådet får mer information till hösten.  

Lousie Lindström meddelade att underrubriken på framsidan av en broschyr om anhörigstöd 

som finns i receptionen inte är läsbar i nuvarande form. Siw Lideståhl åtgärdar detta. 

-En tillgänglighetsvandring planeras äga rum till hösten, eventuellt i september. Möjliga 

datum för detta ska undersökas. Siw Lideståhl undersöker detta. 

-Det är önskvärt att rådet presenteras i en lokal annons med övrig information från 

stadsdelsnämnden i den månatliga infosidan från Norrmalm i lokalpressen. Siw Lideståhl 

kommer att ta det vidare. Anders Motander är kontaktperson i rådet.  

 

Rådet frågade hur de ska gå tillväga när de vill att deras åsikter tydligare ska framgå till 

nämnden. Siw Lideståhl informerade att detta sker via protokollen. Vidare nämndes att det 

även är möjligt att besöka nämndens möten och framföra sina synpunkter.  
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Siw Lideståhl föreslog att rådet involveras i god tid inför arbetet med nästa 

tillgänglighetsplan. Louise Lindström menade att den planerade tillgänglighetsvandringen 

kommer att vara användbar i det arbetet.  

 

Rådet önskar ta del av Norrmalms kommunikationspolicy och ber att detta skicka ut till alla 

per e-post. 

 

 

§ 6  

Rapport inför stadsdelsnämndens sammanträde den 19 maj 

Avdelningschef Siw Lideståhl föredrog. Sammanträdets tema: parkmiljö. 

 

Följande synpunkter lämnades inför nämndens möte: 

-Vilken översikt är gjord gällande parkerna på Norrmalm? Hur är de utvalda? Gäller det bara 

parker eller även andra grönområden? Både Tegnérlunden och Bellevueparken har branta 

backar. Är det planer på att göra dem mer tillgängliga? 

-Gällande ansökan om utvecklingsmedel för arbetet med våld i nära relationer så bör det 

tydligare framgå att det även gäller personer med funktionsnedsättning. 

 

§ 7  

Samverkan mellan råd och förvaltning 

Lousie Lindström menar att det är önskvärt att rådet involveras tidigare i beredning av 

ärenden. En uppmaning till Siw Lideståhl är att fler avdelningschefer träffar rådet och 

påminns om att involvera dem när det är relevant.  

 

 

§ 8 

Omsorgen om personer med socialpsykiatrisk funktionsnedsättning 

Enhetscheferna Susanna Halldin och Charlotta Johansson informerade om arbetet med 

personer som har långvariga psykiska funktionshinder. Med på punkten var även två 

representanter från IFS (intresseföreningen för personer med schizofreni och liknande 

psykoser i centrala Stockholm). Länk till IFS: www.stegforsteg.nu 

 

Siw Lideståhl informerade om att avtalet med Stadsmissionen gällande personliga ombud 

löper ut den 1 september 2011 och kommer ej att förlängas. Stadsdelarna i innerstaden 

kommer fortsättningsvis att tillsammans tillhandahålla personliga ombud.   

 

§ 9 

Lean – vad är det? 

En kortfattad presentation av syftet med Lean. Avdelningschef Siw Lideståhl föredrog. 

Rådet hade fått Norrmalms broschyr Lean på Norrmalm med kallelsen. 

 

Rådet tycker att LEAN verkar vara ett relevant synsätt och vill gärna omfattas i arbetet och i 

den interna utbildningen.  

http://www.stegforsteg.nu/
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§ 10 

Fortsatt information om handikapprådet 

Louise Lindström visade broschyren Norrmalms handikappråd och ber att fler sådana 

broschyrer ska finnas till nämndens möte. Vidare bör broschyren spridas i samband med 

annan information om rådet.  

 

§ 11 

Anmälan av inkomna handlingar 

Inkomna handlingar saknades.  

 

§ 12 

Övriga frågor 

Louise Lindström ber att följande ska skickas till alla i rådet: 

 

 Utskicket från Socialförvaltningen ”Aktuellt inom funktionshinderområdet”. 

Administreras av Pia Modin.  

 Boverkets nya material ”Enkelt avhjälpt”.  

 

Louise Lindström undrade vem som ska kontaktas gällande tillgänglighet på stadens kajer. 

Vidare undrade Louise Lindström om vem som ansvarar för restaurering av Hötorgshallen. 

Siw Lideståhl återkommer om detta. 

 

Nästa möte för rådet ligger dagen innan nämndens sammanträde. Varje punkt kommer därför 

att kräva omedelbar justering. 

 

På nästa möte bokas datum in för hösten och det gäller särskilt för tillgänglighetsvandringen.  

 

§ 13 

Mötets avslutande  

Nästa sammanträde måndag den 20 juni. 

 

 

Tidigare bordlagda frågor vilka i mån av tid tillförs övriga frågor 
 

Stockholm Visitors Board  

Protokoll nr 4 2010, utdrag – angående vikten av att beskriva tillgänglighet  

 

Brukarundersökningar 

Mikael redogör för genomförda brukarundersökningar. 

 


